

Title (en)
Shoe for gliding sports

Title (de)
Schuh für Gleitsporten

Title (fr)
Chaussure de sport de glisse

Publication
EP 0770339 A1 19970502 (FR)

Application
EP 96115122 A 19960920

Priority
FR 9512908 A 19951027

Abstract (en)

The roller skate boot has a sole (3) which is fixed to an upper plate of a chassis carrying the rollers. From the sole extends an upper (7) composed of a first part (14) made from a relatively rigid material forming a bottom shell. In the upper part of this shell is a longitudinal opening (15) extending from a raised zone (16), forming a rear buttress, as far as an opposite end (17). A second part (18) of the upper constitutes a flap made from a relatively supple material. This flap is connected to the bottom shell longitudinal opening perimeter so as to cover the foot front. The flap central zone has a longitudinal slot (19) delimiting two transverse flaps (20) provided with fasteners (21).

Abstract (fr)

Chaussure de patin du type à roues en ligne obtenue à partir d'une semelle externe (3), destinée à être rendue solidaire de la platine supérieure d'un châssis sur lequel sont disposées les roues et à partir de laquelle semelle (3) s'étend une tige (7) recouvrant le pied et se prolongeant en direction de la cheville d'un patineur, caractérisée en ce que la tige (7) se compose d'une première partie (14) réalisée en un matériau relativement rigide issue de la semelle (3) pour former une coque basse pourvue à sa partie supérieure d'une ouverture longitudinale (15) s'étendant depuis une zone relevée (16) formant un contrefort arrière jusqu'à proximité d'un bout d'extrémité opposé (17) et d'une seconde partie (18) constituant une claque réalisée en un matériau relativement souple rapportée et fixée sur le pourtour de l'ouverture longitudinale (15) de la coque basse (14) pour venir en recouvrement d'un avant-pied et contribuer à réaliser en association avec ladite coque basse (14), la tige (7) de la chaussure (2). <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 5/16

IPC 8 full level
A43B 5/16 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A43B 5/1625 (2013.01 - EP US); **A43B 5/1675** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] EP 0117372 A1 19840905 - WARRINGTON INC [CA]
- [A] EP 0465223 A2 19920108 - ROLLERBLADE INC [US]
- [A] DE 3001380 A1 19800918 - GREB IND LTD
- [A] FR 2331297 A1 19770610 - OURS ROSETTE [FR]

Cited by
EP0878141A1; FR2763220A1; US6050004A; US6374516B1; WO02053242A3

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0770339 A1 19970502; EP 0770339 B1 20020522; AT E217768 T1 20020615; CA 2188628 A1 19970428; CN 1166774 A 19971203; DE 69621304 D1 20020627; DE 69621304 T2 20021107; FR 2740305 A1 19970430; FR 2740305 B1 19971212; KR 980070017 A 19981026; TW 402947 U 20000821; US 5839735 A 19981124; WO 9715205 A1 19970501

DOCDB simple family (application)

EP 96115122 A 19960920; AT 96115122 T 19960920; CA 2188628 A 19961023; CN 96191300 A 19961007; DE 69621304 T 19960920; FR 9512908 A 19951027; FR 9601559 W 19961007; KR 19970703917 A 19970611; TW 85216118 U 19961019; US 73539196 A 19961021